
Voor jachthonden die in de jachtpraktijk gebruikt worden is een stroomband onontbeerlijk. 
Jachthonden zijn gefokt om jachtpassie te hebben. De passie die deze honden Laten zien als zij aan 
het werk zijn is soms sterker dan de wil om naar de voorjager te luisteren. Deze honden hebben zeer 
zeker een hele grote Will to Please maar in hun passie om voor de baas het aangeschoten en 
verloren wild te halen “vergeten” zij soms dat luisteren ook een prioriteit is die zij hoog in het 
vaandel dragen. Om hen uitvoeren focus van passie te kunnen halen, voor hun eigen veiligheid en de 
veiligheid van anderen is het soms nodig om als voorjager de mogelijkheid te hebben de hond uit 
deze modus te halen door middel van een elektronische band. Voor eengoed getrainde staande 
jachthond is het dragen van deze band vaak al voldoende en de goed getrainde voorjager zal dan ook 
niet overgaan tot gebruik. Voorjager en hond zijn een team en het is niet zijn bedoeling de hond 
hierin pijnigen maar alleen om hond en omgeving te behoeden voor ernstige ongelukken. Zij moeten 
er niet aan denken om tijdens de jacht en de passie ook anderen in gevaar te brengen.  
Een voorjager en hond zijn dagelijks samen bezig met opleiding en samenwerking. Al investeert men 
nog zoveel tijd in die gehoorzaamheid de passie heeft altijd de overhand. Een jachthond ziet geen 
gevaar als hij volop in passie en werk zit daarom  is een stroomhandband het enige middel. Daarom 
het dringende verzoek: alsublieft stel geen verbod in voor de training en tijdens het werk van 
jachthonden.  
 


